
 

OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

 

Številka: 032-13/2023 

Datum: 11.12.2023 

 

 

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila dne 8.12.2023, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

 

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

 

1. BAŽEC MARINO   

2. BOTTER MARASOVIĆ MIA 

3. BURIAN SAŠA   

4. CVETIČANIN ČENDAK IRENA  

5. DELBELLO mag. KARLINCA  - prišla na koncu 5. točke 

6. DRENIK JAKA   

7. DULAI mag. NESI (NESET)  

8. FAKIN DENIS   

9. FAKIN ROBERT   

10. HOT mag. MEIRA  

11. KRAŠEVEC FRANC   

12. KUČEK BERGANT SANJA – prišla pri 1. točki  

13. MARTINČIĆ LOBODA SANDRA   

14. MIŠIČ GAŠPAR GAŠPAR – odšel po 5. točki  

15. PETAROS DAVORIN  

16. PETRONIO ISABEL   

17. POLETTI CHRISTIAN  

18. ROJEC MANUELA   

19. STEGOVEC MOJCA   

20. ŠVONJA MOJCA  

21. ZIGANTE NADIA  

 

Odsotnost na seji so opravičili: Andrea BARTOLE, Onelio BERNETIČ, Denis GOJA in 

Barbara IMENŠEK 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 Kristina IVANČIČ, univ. dipl. prav., direktorica občinske uprave, 

 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Vedran CVETKOVIĆ, vodja Urada za okolje in prostor, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Matej KNEP vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Mojca HILJ TRIVIČ, vodja Urada za investicije, 



 Roman BAŽEC, vodja kabineta župana, 

 Vesna PINTER STOJNIĆ, strokovna sodelavka v kabinetu župana, 

 Natalija LOVREC, poslovna sekretarka, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 Nataša KARLAŠ, višja svetovalka na Uradu za splošne zadeve, 

 

NOVINARJI NAVZOČI NA SEJI: 

 Jan KLOKOČOVNIK (Primorske novice),  

 Barbara COSTAMAGNA (Radio Capodistria). 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov, je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 19 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 

Svetniki so z 18  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 25.10.2023 in 

zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran od 10.11.2023 do 14.11.2023. 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2024 (prva obravnava).  

3. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v zdravstveni dejavnosti na 

primarni ravni na področju družinske medicine v občini Piran (prva obravnava). 

4. Predlogi Odlokov o dopolnitvi Odlokov o ustanovitvi javnih zavodov na področju družbenih 

dejavnosti (skrajšani postopek): 

A.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Cirila 

Kosmača Piran, 

B. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Lucija, 

C.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Sečovlje, 

Č.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

D.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za 

usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

E.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Morje Lucija, 

F.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec La coccinella 

Piran, 

G.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Kulturni, kongresni in 

promocijski center Avditorij Portorož, 

H.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica 

Piran, 

I.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski muzej 

Sergej Mašera Piran, 

J.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Obalne galerije Piran, 

K.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom 

Piran. 

5.  Kadrovske zadeve. 

6. Vprašanja, pobude in predlogi. 



 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 25.10.2023 in 

zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran od 10.11.2023 do 14.11.2023. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta 

Občine Piran z dne 25.10.2023. 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Piran 

od 10.11.2023 do 14.11.2023. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2024 (prva obravnava).  

 

Župan občine Piran je podal uvodno obrazložitev. 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev. 

 

Sašo BURIAN, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora s 

pripombami: 

- zagotovi naj se sredstva za nakup dveh dodatnih električnih  mestnih mini avtobusov  v 

letu 2024,  

- zagotovi naj se sredstva za ureditev otroškega igrišča v mestnem jedru Pirana za mlajše 

otroke,  

- predvidi naj se sredstva za ureditev Avtobusne postaje v Piranu, z namenom zagotovitve 

varnosti. Naloga naj se izvede do začetka turistične sezone.  

- v letu 2024 naj se pridobi dokumentacija za izgradnje kanalizacije v Svetem Petru in 

Novi vasi. 

 

Marino BAŽEC, član Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Nadia ZIGANTE, predsednica Komisije za vprašanja italijanske narodnosti je podala 

pozitivno mnenje komisije. 

 

Franc KRAŠEVEC, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Sanja KUČEK BERGANT, članica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno 

mnenje odbora s pobudo: 

- da se preuči možnost financiranja avtobusnega prevoza učencev iz podružnične v Sv. 

Petru v matično šolo v Sečovljah za obisk telovadnice enkrat tedensko v eno smer.  

 

Sandra MARTINČIĆ LOBODA, predsednica Odbora za medgeneracijsko solidarnost je 

podala pozitivno mnenje odbora. 

 



Sanja KUČEK BERGANT, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora. 

 

Marino BAŽEC, predsednik Odbora za kmetijstvo in podeželje je podal pozitivno mnenje 

odbora s predlogi, da se v proračun zagotovijo sredstva za izvedbo naslednjih nalog: 

- protipoplavna zaščita za reko Dragonjo in Drnico, 

- študija o vzpostavitvi namakalnega sistema za potrebe kmetijstva, 

- študija o ponovni uporabi vode iz centralne čistilne naprave, 

- popis vodnih virov, 

- izgradnja kanalizacije po vaseh na območju Sv. Petra in Nove vasi, 

- projekta za izgradnjo rastlinskih čistilnih naprav, 

- ureditev vodovodnih inštalacij v kulturnem domu v Sv. Petru, 

- projekt o namestitvi fotovoltaičnih sistemov na objekte krajevne skupnosti in druge 

objekte v javni lasti. 

 

Davorin PETAROS, predsednik Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podal pozitivno 

mnenje odbora s predlogom: 

- da župan in uprava naredi vse, da se proračun sprejme v letošnjem letu ter se omogoči 

realizacija vseh naložb in investicij v letu 2024 

 

Jaka DRENIK, član Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Jaka DRENIK, predsednik Odbora za morje in obalni pas je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Saša BURIAN, Davorin 

PETAROS, Mojca ŠVONJA, Mia BOTTER MARASOVIĆ in Marino BAŽEC. 

 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU 

OBČINE PIRAN ZA LETO 2024 (PRVA OBRAVNAVA)  NA 10. REDNI SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN, dne 8. decembra 2023 
 

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Gospa Meira Hot, imate besedo. Izvolite.  

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala za besedo. Tudi lep pozdrav seveda vsem. 

Buingiorno a tutti. Po tem lepem krogu pozitivizma, bom jaz malo bolj realna. Imam seveda več 

vprašanj, ampak na prvi pogled sem bila med tistimi, ki ste jih omenili na začetku, ki so bili 

negativno presenečeni nad tem proračunom. Predvsem z vidika vašega preteklega dela, tudi v 

nadzornem odboru te občine, kjer ste vselej poudarjali smotrno porabo javnih sredstev, 

gospodarnost in glede na program razpolaganja z nepremičninami. Ko vse skupaj pogledamo, 

najprej gre tukaj moja prva pripomba, vljudno prosim, da se skenira vsaj na normalen način, da 

se dokumentacija lahko normalno pogleda. Parcele, tako kot so sedaj pripravljene, torej, v temu 

programu prodaje, so praktično neberljive. Je že tukaj neke vrste zavajanje, ker jaz ne vem, ali se 

ne zna delati v tem programu, ampak glede na to, da je to ključni del uredbe o razpolaganju, bi 

pričakovala, da bo vsaj skenirano v programu kakor mora biti, da je razvidno vsakomur. Ker 

ključno pri dokumentaciji je seveda, da so vedno dostopni občankam in občanom na način, da je 



transparenten. To kot je tukaj seveda ni in prosim, da drugega branja to popravite, ker na ta način 

je res neprimerno pripravljeno gradivo.  

 

Drugo, ko gledaš ta celoten načrt, prideš do cifre 14.331.136 eur. 14 milijonov, 331. Seveda 

imate v programu realizacije 7 milijonov evrov pri prodaji. Ampak vse skupaj je 14 milijonov. 

Torej, nabor nepremičnin, ki lahko grejo v prodajo je 14 milijonov evrov in to je meni, osebno, 

razprodaja občine. Se mi zdi neracionalno, sploh ker govorite o predvolilnih programih in o tem, 

da kdo je lahko proti takemu proračunu, glede na to, da so vse investicije, ki naj bi jih imeli vsi 

imeli v programih, smo imeli tudi v programih borbo proti nepremičninskim lobijem in ne vem 

kaj. Če greš v program prodaje 14 milijonov evrov, se meni zdi, da ti srebrnino občine 

razprodajaš. Morda komentar. Kupiti poceni, prodati drago. To mislim, da si vsak želi, vprašanje 

pa je realnosti tega. Realnost tega je recimo, ko gledamo v proračunu recimo, obrtna cona 

Dragonja, ki ste jo kupili za 3.100 in zdaj dajete že 600.000 eur, zato, da se bo lahko Okolje 

selilo. Zakaj se najprej ne proda upravna zgradba Okolja na Fornačah in se tam dobijo neka 

sredstva in greste potem v realizacijo, če je sploh smiselno, da se Okolje tam seli. Z mojega 

osebnega vidika ni in ne razumem zakaj se to dela, ker naj bi bila ta obrtna cona zato, da boste 

razvijali obrtništvo. Vsaj tako ste to razlagali ob nujnem odkupu. Pri teniških tudi, samo za 

vzdrževanje 500.000 eur. Ne vem kako sicer, glede na to, da se mnogi tam dnevno sprehajamo in 

je območje vsak dan bolj zanemarjeno in če boste s 500.000 uspeli zadevo toliko sanirati, da bo 

uporabna, vam seveda lahko čestitam. Ampak, če sklenemo, 14 milijonov evrov dati v program 

razpolaganja, to se v zgodovini te občine še ni zgodilo. To se res v zgodovini te občine ni 

zgodilo in to zame ni ambiciozno, to je zame iracionalno. Razumem seveda, da morate za to, da 

realizirate načrte, absolutno ne moreš biti proti temu, da se sanirajo občinske ceste, to je le nujno, 

ampak vedno pa moraš biti gospodaren pri porabi teh sredstev, racionalen pri porabi teh sredstev, 

razmišljujoč do svojih zanamcev, kaj za nami ostane in pustiš. Govorili ste tudi, da boste 

spremljali nepremičninski trg. Tisti, ki to spremljajo vedo, da v naslednjem letu oziroma da se že 

zdaj kažejo stagnacije nepremičninskega trga. Torej, vprašanje je tudi izvedljivosti tega 

ambicioznega plana prodaje, ko govorimo o realizaciji, še vedno 7 milijonov evrov. 7 milijonov 

evrov nepremičnin boste razprodali. To se meni zdi absurdno in zaskrbljujoče in se res sprašujem 

o realnosti tega proračuna. Ampak, da se sprašujete tudi sami je že razvidno iz uvodne 

obrazložitve, kjer ste zapisali, da je seveda vprašljiva realizacija tako ambicioznega in visoko 

naravnanega proračuna v višini 44 milijonov in da v kolikor do realizacije oziroma izvedljivosti 

ne bo prišlo, boste morali spet premisliti naloge, investicije in tako dalje. Me zanima kaj boste 

potem prvo ukinjali. Katere naloge ne boste izvajali, katere investicije ne boste izvajali, v kolikor 

vam te napihnjene postavke ne bodo realizirane. Ali pa je to že napoved rebalansa, vsaj tako 

meni izhaja iz uvodnih določb. Ker zelo lepo govorite o inflaciji, govorimo o temu, da se 

življenjski stroški višajo in po moje bi morali malo bolj razmišljati tudi o temu, da naše 

najranljivejše skupine, da se zanje poskrbi, ne pa gledati proračun zgolj skozi prizmo nekega 

poslovno nepremičninskega akcionizma ampak z vidika tega, kar so ključne naloge občine, ki pa 

je seveda skrb za občanke in občane. Ne prodaja in nakup nepremičnin. Ampak za to, da se 

poskrbi za naše starejše. Vidim tukaj, da se ste predvideli recimo varovana stanovanja, kar zelo 

podpiram, pa me zanima kje, kako, ker prostorsko v tem trenutku ne vem kje boste to izvedli. 

Prostorskih načrtov za varovana stanovanja sicer ni in me zanima, ker je to notri vpisano, kako je 

to izvedljivo. Da se razumemo, zelo podpiram, ampak kako je izvedljivo, kjer boste to delali, 

kakšna so sredstva, kdo bo upravičen do tega, kako bomo sploh poskrbeli za to, da se bodo 

aktivirale mlade družine. Zvišale so se cene vrtcev. Namesto, da bi se malo več dalo mogoče v 



subvencije cen vrtcev, gremo v neke nerazumne razprodaje in investicije, ki so zame zelo 

vprašljive. Tako, da še eno vprašanje, ki ga imam je katera prevozna sredstva kupujete. Ker piše 

»nakup opreme in prevoznih sredstev« okoli 123.000 eur. Zanima me potem pri »parkingih«, 

prav tako 200.000 eur za nakup opreme, me zanima kako sploh to teče, prihodki pri nabiranju od 

parkirnin in ali grejo potem ta sredstva… 

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Prosim če zaključite, je potekel čas.  

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Seveda bom, ni problema, hvala vam za opozorilo. 

Torej, vi, preko vas, torej so namenska, kar je seveda v redu, super. Hvala za odgovor. 

 

Naprej, še ta, 800.000 eur za ploščad v centru Portoroža. Ali je to ploščad nasproti Cafe Central-

a, osrednja ploščad?  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran:  Zaključite prosim.  

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Če je ta osrednja ploščad, se sprašujem, da ni to malo 

predimenzionirana cena. Skratka, da zaključim. Ta program razpolaganja je absolutno, zame 

netransparenten in govorimo o razprodaji občine Piran.  Hvala. 

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran:  Hvala za vaše mnenje. Pravite, da se v zgodovini 

še to ni zgodilo. Res se ni zgodilo, marsikaj se ni v zgodovini zgodilo, kar se bo zgodilo v 

naslednjih treh letih in kar se dogaja že v tem letu. Če začnem na koncu, pravite o varovanih 

stanovanjih, predvidena so na območju Košte, torej zraven stolpiča za mlade družine je možnost 

gradnje še dveh stolpičev, ki jih želimo nameniti varovanim stanovanjem. To je lokacija.  

 

Potem pravite o razprodaji. Mi smo v letu 2023 kupili 60.000 m2 zemljišč, kar jih ta občina ni 

kupila, mislim, da nikoli toliko. (Lahko mir, hvala, dobro. Saj, če ste samo vi šokirana me ne 

skrbi.) Tako, da kar se tiče zemljišč, kot veste smo v letošnjem letu kupili 30.000 m2 zemljišč ob 

obali in 30.000 m2 zemljišč v obrtni coni Dragonja, kjer je od samega začetka bila predvidena 

selitev Javnega podjetja Okolja Piran. Prvi cilj je, da se preseli enota, ki trenutno zaseda področje 

Fornač in to je tudi namen v letu 2024, da se doseže že v prvi polovici leta. Na ta način bo občina 

na območju Fornač pridobila zemljišča, kjer lahko kasneje omogoči gradnjo dodatne garažne 

hiše in na ta način želimo razbremeniti območje Fornač, kjer se trenutno parkirani avtomobili.  

 

V tem proračunu za leto 2024 je notri obnova Ulice IX. Korpusa, obnova plaže Fiesa, nakup 

dveh mestnih električnih minibusov. Tisto, kar ste prej omenjala, mislim, da je bilo mišljeno na 

vozilo dodatno za Prostofer, če ne me bojo potem popravili. Idejna zasnova Projekt ureditev 

športno-rekreacijskih površin na območju Fornač, obnova elektroinštalacije v Osnovni šoli Cirila 

Kosmača, plus prilagoditev prostorov za selitev za začasni vrtec. Dodali bomo otroško igrišče 

Piran, na pobudo odbora. V Strunjanu se je začela sanacija ceste in izgradnja novega krožišča. V 

naslednjem letu bomo delali na protipoplavni zaščiti, s črpalko plus zajetjem. Z Direkcijo za 

vode smo dogovorjeni za gradnjo nasipa, ki je bil težko pričakovan. Rešujemo oziroma izgradnja 

meteorne kanalizacije nasproti avtokampa se bo rešila in delamo na projektu Centra za 

usposabljanje Elvire Vatovec, skupaj z ostalimi istrskimi občinami. Trenutno v Portorožu poteka 

gradnja jadralnega centra oziroma izvedba maritivne ureditve - prva faza. Zaris kolesarske steze 



Fizine – Lucija je predvidena. Centralna ploščad v Portorožu, ki ste jo omenila, je predvidena, ja, 

govorimo o ploščadi prekomorskih brigad. Plaža Lucija se bo nadaljevala z obnovo. Ponovno se 

bo tenis igral v Portorožu, s tem, da bomo namenili te površine tudi občanom, kot sem zmeraj 

povedal. Nadaljujemo sanacijo Koprske ceste, dela, ki ni bil obnovljen. Krožišče v obrtni coni 

Lucija bomo zgradili. Športni park Lucija bomo gradili, da bojo otroci imeli atletsko stezo 

oziroma trim stezo, ki je zdaj nimajo in dodatno nogometno igrišče. Dokončali bomo obnovo 

Športne dvorane Lucija, kjer smo že zamenjali tribuno. V naslednjih mesecih se bo zamenjal tudi 

parket. Ta investicija se nam je nekoliko zavlekla zaradi revizije. Obnovili smo garderobe. V 

Sečovlje, v obrtno cono Dragonja, kot sem rekel, se seli Okolje Piran. Cesta Košta, cilj je, da do 

marca pridemo do gradbenega dovoljenja in v naslednjem letu začnemo s tem projektom in 

potem v letu 2025 z izgradnjo stolpiča za mlade družine. Na Krogu bomo obnavljali streho 

cerkvici. V Sv. Petru bomo, ta predlog je bil tudi danes dan, da grejo otroci enkrat na teden 

telovadit v Sečovlje, bomo omogočili, da bojo v naslednjem letu oziroma v naslednjem šolskem 

letu telovadili v svojem trim kabinetu, da se ne bojo rabili voziti v Sečovlje. Avtobusno pri šoli 

bomo uredili. V Novi vasi čistilno napravo. Kupujemo nov gasilni kombi za Društvo gasilcev 

Nova vas. V Padni bomo uredili ekološki otok.  

 

Toliko, kot je predvideno v tem proračunu, mislim da ni bilo narejenega kot nekaj časa. Jaz sem 

ponosen na ta proračun, naredil bom vse, da ga izpeljemo in na koncu bomo pač videli kje smo. 

Tako, da želim si, da me bojo danes tukaj svetniki podprli. Je proračun, ki smo ga pripravili. Res, 

da je ambiciozen, ampak je izvedljiv in mi ga bomo izvedli, ker se  ne bojimo in bomo to tudi 

izpeljali. Izvolite.  

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Postopkovno me zanima. Ker smo svetniki pri naši 

razpravi, kako ste vi omejeni pri vaši razpravi glede na poslovnik oziroma predvidevam, da 

obrazlagate v imenu strokovnih služb. Me zanima, če imam jaz repliko na vaše razprave. Za 

repliko bi vam pa nekaj samo še citirala. Vse kar ste našteli sem tudi sama prebrala, ni to noben 

problem, ampak jaz sem bila bolj fokusirana na eno drugo stvar. Vam bom samo prebrala.  

 

Citiram: »Zavedajoč se dejstva, da ima Občina Piran omejena finančna sredstva ter da gre za 

tako pomembne postavke, priporočamo, da imajo v prihodnosti zelo podrobno obrazložene 

postavke in pojasnjene prioritete katerim naj med letom občina jasno sledi. Na podlagi 

razpoložljivih finančnih sredstev je smotrna določitev jasnih prioritet za vsako proračunsko 

tekoče leto. Kar ni možno izvesti v tekočem letu se prav tako transparentno in glede na možnosti 

prenaša v naslednja leta. V Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem je vnesena cela vrsta 

zemljišč brez postavljenih prioritet in brez podrobnih obrazložitev v skupnem znesku več 

milijonov evrov. V sami proračunski postavki za leto 2020 pa je bilo namenjenih zgolj 40.500 

eur. Takšen način delovanja morebiti lahko omogoča velika tveganja, saj se lahko zaradi 

nepreglednega delovanja in ne zastavljanja prioritet zemljišča kupuje tudi na podlagi določenih 

interesnih in političnih prioritet.«  

 

Gre za vaše poročilo, kjer ste bili poročevalec pri Aerodromu Portorož iz leta 2020 in vam lahko 

samo pritrdim. Hvala lepa.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran:  Hvala. Naj dodam še, da vse kar sem naštel, kar bo 

v letu 2024, aktivno delamo na Garažni hiši Piran plus ureditvi Fornač, kot sem rekel. Delamo 



aktivno na izgradnji treh stolpičev v Luciji, za mlade družine. Na Košti, kot smo že prej omenili, 

varovana stanovanja, vsaj enega stolpiča. Iščemo tudi varianto za dom starejših občanov. 

Aktivno delamo na vrtcu. Tukaj moram povedati, da se  nam zadeva malo zamika zaradi 

hidrološke hidravlične študije, ki smo jo morali zaradi poplav naročiti. V naslednjih proračunih 

bo treba reševati klif, piranski, protipoplavno zaščito Pirana. Želimo si garažo na Valeti, 

aktivirati z javno-zasebnim partnerstvom in na deponiji v Sečovljah urediti. Še ogromno 

projektov imamo v planu in se bomo trudili, da čim več tega naredimo in da bo ta štiriletni 

mandat res zgodovinski, kot ste prej omenila to besedo, samo v pozitivnem. Jaz sem zelo 

pozitiven in veselim se dela, vse kar smo pripravili in sem poln entuziazma in mi ga ne bo noben 

vzel. Samo upam, da mi boste sledili, vi, občani in vsi in verjamem, da bo veliko lepše kot je. 

Spraševala ste glede, koliko imamo minutaže, ne bom več govoril, svoje sem povedal. Dajem 

naprej besedo in to je to. Hvala lepa. Besedo ima gospod Saša Burian, izvolite. 

 

Saša BURIAN, občinski svetnik:  Hvala za besedo, še enkrat. Jaz bi glede proračuna dodal 

nekaj mojih misli. In sicer želim povedati to kar nekako že vsi vemo, da je za projekte in druge 

potrebe v občinski vreči vedno premalo denarja. Hkrati bi tudi ob tej priložnosti pohvalil ekipo, 

ki je pripravljala proračun, ker je to naporno delo, saj se mora upoštevati, kot vemo, formalne 

zakonske zahteve in tudi s preostankom razpoložljivega denarja bolj ali manj zapolniti potrebe, 

projekte in reševanja nakopičenih težav. Bi pa tudi dodal, po moji oceni je bila priprava tega 

predloga proračuna, v smislu sodelovanja nas, svetnikov, ki o tem predlogu tu odločamo, slaba 

in netransparentna. S tem ne mislim, da je vsebina slaba. Rad bi samo povedal, da v predlogu 

pogrešam predvsem nekaj zelo pomembnih vsebin in pristopov k umeščanju projektov in zanje 

potrebnega denarja. Naj samo pojasnim, na kratko, nekaj postavk, kot sem že prej omenil, se mi 

zdi predlog netransparenten, manjkajo tudi jasno določene prioritete in čas za končanje 

projektov. Dogaja se, med zdajšnjim poračunom in tem, ki je kot predlog za leto 2024, 

kanibalizem med projekti, ker se že začetim in namenjenim sredstvom posameznega projekta v 

naslednjem proračunskem obdobju ta sredstva vzamejo ali zmanjšajo oziroma dodelijo nekemu 

drugemu ali pa novemu projektu. Najdražje, po mojih izkušnjah, in neučinkovito je projekte 

izvajati parcialno in jih časovno zamikati. V tem predlogu se mi zdi in vidim jaz, žal, kar nekaj 

takih odločitev. Dodal bi tudi to, da na Odboru za finance in proračun smo člani večkrat pozvali 

vodstvo občine naj naredi več pri pripravi projektov, ki bi jih lahko v času odprtih razpisov 

uspešno oddali za pridobitev nepovratnih sredstev. Tukaj se predvsem fokusiram na stran 

prihodkov, za razliko od kolegice, ki je mogoče govorila bolj o odhodkih. Dodal bi tudi, da s 

kolegom, gospodom Mišičem, sva že pred tem mandatom se pogovarjala o nekaterih projektnih 

pomanjkljivostih občine in se tudi oba strinjala, da bi morala občina v predalih uradnikov 

dokončanih in pripravljenih čim več, tudi kompleksnih, projektov. To je edini način, da se lahko 

za nepovratna sredstva v kratkem času veljavnosti razpisov sploh prijavimo. Dodal bi, da ne bom 

predolg, da v tem predlogu je za ta namen, torej pridobivanja sredstev, oziroma tudi s stališča 

prihodkov predvidenih nič evrov in nič virov. Verjamem, da se to v bodoče lahko spremeni 

ampak bi bilo fino, če bi bilo to tudi že tudi v tem proračunu. Prejšnji in sedanji proračun, 

prejšnji mislim oni, ki je bil že prejšnji mandat in sedanji, sta si po prihodkih nepovratnih 

sredstev zelo blizu in ta številka je relativno ali pa po moje prenizka in govorimo o dveh do štirih 

odstotkih nepovratnih sredstev na celoten znesek proračuna. Dodal bi tudi to, po logiki 

občinskega svetnika sem pristopil in verjamem, da tako mislijo tudi ostale kolegice in kolegi, ker 

želim v tem mandatu pomagati vodstvu in ostalih občinskim strukturam, da z našim skupnim 

delom izpolnimo namen, ki je predvsem izboljšanje kvalitete življenja občanov in občank. Prav 



oni morajo biti vedno na prvem mestu. Vse ostalo mora temu slediti, ker edino zadovoljne 

občanske in občani lahko pripomorejo k razvoju in mogoče razcvetu občine in s tem tudi h 

kvalitetnejšemu in bolj zdravemu in varnemu življenju.  

 

Obrazložil bom približno moj glas. Z namenom, še enkrat, konstruktivnega sodelovanja in 

predvsem v korist občank in občanov in tudi glede na sklep točke 8, ki je bila včeraj naknadno 

poslana, sem res še enkrat premislil. Ta točka je bila na hitro poslana in poslana meni 

presenetljivo, ampak posebej glede na to, kaj smo na odboru predlagali, na Odboru za finance in 

proračun mislim, se bom pri podpori predloga proračuna vzdržal. Predvsem z željo, da se v 

bodoče, glede na prej omenjene ugotovitve pri pripravi proračuna pravočasno vključi več 

deležnikov in s tem doseže večjo transparentnost, da se bo na bolj učinkovit pristop pristopi in 

pri pridobivanju dodatnih prihodkov in da bo občinska vreča, če lahko temu rečem, bolj polna. 

Predvsem pa, da projektom določijo prioritete in čas trajanja. Ker ta zamikanja in prekladanja, 

kot sem že prej omenil, povzročajo dodatne stroške in neučinkovitost. Hvala za besedo.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Besedo ima gospod Davorin Petaros.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala lepa, gospod župan. Torej, najprej bi se naslonil 

na vašo trditev, ki ste jo izjavil malo prej in tudi pred časom v medijih. Torej jaz, čisto iskren, če 

sem, jaz ne opažam velike razlike med tem mandatom, vsaj z začetkom ne, in prejšnjimi 

mandati. Proračun je ta dokaz. Drži pa to, kar je povedala kolegica prej, da je obseg prodaje 

premoženja, zlatnine, srebrnine, kakorkoli kdo želi, občine Piran, nesprejemljivo. Najbolj, kar 

me bode v oči je to, da je dokumentacija nepopolna in tudi ne vem, naslavljam to na upravo. Mi 

smo se že v prejšnjem mandatu dogovorili, da bo priloženo k vsaki postavki premoženja oziroma 

parceli, tudi izpisek iz katastra, izpisek s kulturo parcel in lokacijo, ki jih nameravajo prodati. Jaz 

si upam tukaj staviti eno pizzo in eno pivo, če kdo želi, če je kdo od svetnikov sploh utegnil 

preveriti vse parcele. Jaz pa verjamem, da so naši sodelavci v Civilni iniciativi in Gibanju za 

občino Piran del tega  preverili in ugotovili porazno. To kar se dogaja z letališčem Sečovlje, da 

prodajamo te parcele, ki v principu, ne razumem niti zakaj, ni nobene obrazložitve. To z 

obrazložitvami bi se vrnil tudi na druge postavke. Torej, vse te postavke, ki sem jih tudi v 

splošnem delu in tudi v NRP-ju, ne spremljajo obrazložitve. Jaz bi vas naprosil, da do drugega 

branja opremite vse postavke z obrazložitvijo. Ne samo to, naprošam vas, da jih opremite tudi z 

PID-i oziroma s projektno dokumentacijo, da to lahko svetniki, bom rekel, na pravi način, 

proučimo gradivo in se o tem izjasnimo na obravnavi na občinskem svetu. To ni pošteno kako se 

v principu, mene je kot svetnika sram, da tudi za one, ki bodo to zadevo potrdili, na koncu 

koncev, na tej današnji seji. Da v principu lahko potrdimo tako gradivo, ki ni v principu ničemur 

podobno. Nakar sem ugotovil en lapsus, lahko pa sem jaz tudi slabo gledal, recimo investicijsko 

vzdrževanje, obnova, če sem prav razumel obrtna cona Dragonja, je predvideno v splošnem delu 

500.000. V NRP-ju je 600. Mogoče gre za lapsus ali pa sem jaz kje teh 100.000 spregledal. 

Ampak ne vidim nobenega programa dela, ne vidim nobenega PID-a, ne vidim nobene 

dokumentacije, na podlagi česa, bi se lahko svetnik odločil, da bo dvigal o tem in govorim za 

vse. Na koncu koncev imamo tukaj postavke, ki so se dvignile za 300, 400, 700 procentov, 

nobene obrazložitve. Jaz mislim, da postavke morajo biti obrazložene po zakonu. Po zakonu 

morajo imeti obrazložitev in ne samo to. Mora biti jasno določeno po kateri metodologiji ste vi te 

cene, cifre, sploh dobili. Mene zanima, jaz bi rad ugotovil katero metodologijo ste uporabljali za 

izračun vseh postavk, da o NRP-jih niti ne govorimo. Kjer bi moralo biti, kot sem že povedal. To 



pomeni, jaz bi to za drugo branje želel dobiti. Ta razprodaja, kar se tiče letališča, je… Torej, 

nisem dobil nobene obrazložitve, mogoče imate kakšen zelo, bom rekel, dobronameren namen v 

tem. Ne bom tega trdil, da ni, ampak vendarle. Vem pa in kako opravičujem, bom rekel, da je 

vse  po starem. To je slika Vrtne ulice. Vrtna ulica v Piranu. Ta Vrtna ulica je po navedbah 

občine in po navedbah, bom rekel, vseh tistih, ki sodelujejo v projektu, ni bila tlakovana. Mi smo 

dobili fotografijo, ki sega v začetek leta 1900, če ne 1800, kjer je ulica tlakovana. Ne samo to, da 

bi morala biti nazaj tlakovana, tako kot je bila. To ulico bojo zbetonirali in na njo položili tanki 

kamen, po možnosti še z lepilom. Da ne govorimo o Ulici IX. korpusa, kjer je civilna iniciativa 

in Gibanje za občino Piran pridobilo fotografijo, to je iz časa Jugoslavije še, ampak vendarle, se 

točno vidi, da je bila kanaleta odprta, da so bile tri vrste belih kamnov na Ulici IX. korpusa in to 

bo seveda občina zbetonirala. Ne samo to, v projektu so predvideli celo zapiranje te kanalete. Do 

zdaj …/nerazumljivo/…, da ste kanaleto predvideli betonsko. Recimo. To so take stvari. To 

pomeni, gospod župan, mi gremo vse po starem.  

 

Imamo še eno fotografijo, ki je s pogreba, sicer, ta izvira sigurno iz leta 1800 ali začetkov 1900, 

kjer se te kanaleta in dve vrsti belih kamnov še posebej vidi. Torej, gre se za to, da imajo tudi 

javnost, bom rekel, občinska uprava in strokovne službe, nekako za norca, kjer v principu se 

postavlja neka čudna situacija, da v principu občina gre k ZVKD-ju, Zavod za varovanje 

kulturne dediščine, vprašati za pogoje. Je pa ravno občina tista, ki te odloke, katere izvaja 

ZVKD, sprejema. Ne vem kdo ima tukaj koga za norca. Saj bi morala biti občina prva, ki bi 

morala v bistvu iskati tehnologijo, ki je primerna za določeno lokacijo za gradnjo, da ne 

govorimo o sami izvedbi. Potem se pa v principu hodi na nek zavod, ki je v tem primeru Zavoda 

za varovanje kulturne dediščine, katera nima nobene osnove. Ker je sanacijski načrt, če se ne 

motim, popravite me, bil narejen, zadnji, 1975 in je tehnološko zastrel, zastrel glede novih znanj, 

vsega. Ne upošteva, na koncu koncev, niti klimatskih sprememb. In je občinska uprava dolžna, 

da občinskemu svetu predstavi nov sanacijski načrt in me prav zanima, jaz ga nisem videl… 

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Prosim, če zaključite.   

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Seveda. …da bi bil predviden v proračunu. Zato, jaz 

bom gospod župan, vse te moje zahteve, podal tudi pisno in bi vas prosil, da grejo v zapisnik. 

Kajti tega je preveč in se bom potrudil, da bom to naredil preko vikenda in da boste dobili 

naslednji dan, delovni, torej v ponedeljek zjutraj, boste imeli to. Vas prosim, naprošam, da to 

vključite v gradivo te točke dnevnega reda. Ker za tako obsežno materijo, kot je proračun, je 

sedem minut definitivno premalo, se mi zdi škoda, da nimam več časa, ker je napak še ogromno, 

lapsusov. Ampak predvsem opažam, bom ponavljal, nespoštovanje občinskih svetnikov, da se s 

takim izdelkom hodi na seje in se od nas pričakuje, da bomo dvigali roke, brez da bomo kaj 

pogledali, kot je marsikdo pripravljen storiti. Hvala lepa.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Naj samo rečem, da ne vem za kakšna 

zemljišča govorite, da razprodajamo na letališču. Dajte pisno to in bomo odgovorili. Hvala. 

Besedo ima gospa Mojca Švonja. Izvolite.  

 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Jaz se bom 

dotaknila ene druge teme. Sicer, uvodoma bi rada povedala, da vsi, ki tukaj v dvorani sedimo 

smo dobili glasove na lokalnih volitvah s strani naših občanov in občank. Ko pogledam na 



področje športa o katerem se toliko govori in opeva, bi rada tukaj dobila nekaj odgovorov, kajti 

zmotilo me je dejstvo, da v letih 2023 in 2024 niste namenili niti centa za društva. Za delovanje 

društev. Prav tako je tudi postavka »šport invalidov«, so notri vpisane tri nule. Potem »vrhunski 

šport«, kjer je bilo leta 2022 13.500 eur, so zdaj nule. »Interesna športna vzgoja«, niti centa ni 

notri napisanega.  

 

Zanima me tudi kako je z študijskimi pomočmi o katerih smo se pogovarjali na Odboru za 

družbene dejavnosti in smo takrat na tej sej izvedeli, da se je četverica županov na Piki 

dogovorila, da bodo namenili sredstva za študijsko pomoč študentom vinogradništva. Sama, kot 

predsednica Komisije za štipendiranje, se že kar nekaj let borim, da bi se prednostno dalo, 

sredstva namenilo dijakom prvih letnikov, ki se vpisujejo v srednje šole in ki imajo stalno 

prebivališče v občini Piran. Da bi se jim na ta način omogočilo vsaj nakup mesečne vozovnice. 

Tukaj pa slišim, da se bo namenilo sredstva v znesku 8.000 eur in v naslednjem letu 10.000 eur. 

Me zanima, če je tukaj notri vključeno tudi to štipendiranje.  

 

Potem, če gremo naprej, prej ste omenil, gospod župan, da se bo saniralo elektriko in te prostore 

v piranski šoli. Zdaj pa, ko pogledam tu te količnike. Za piransko šolo je količnik 106,9, za 

lucijsko šolo 136,4. V letu 2023 je namenjeno 116.000 eur za to investicijo. Upam, da ni to 

edina. In v letu 2024, 124.000. Medtem ko lucijski šoli, ne vem kaj se bo tam saniralo, res nisem 

dobila nobenega pojasnila, pa tudi vprašala nisem, to je tudi res. 138.000 v tem letu  in v 

naslednjem letu 189.000 eur. To bi prosila, če mi lahko razložite.  

 

Jaz bom krajša od mojih sogovornikov in bom samo poudarila, da v kolikor se odgovori na ta 

vprašanja in pojasnila ne boo vključili, bi samo rada v svojem imenu in v imenu Stranke SD 

podala mnenje, da se bomo tega proračuna pri glasovanju vzdržali. Hvala lepa.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Preden dam besedo strokovnim 

službam, samo bi se dotaknil športa. V letošnjem letu, zamenjana trava na stadionu Piran, 

zamenjane klopi, dodatna garderoba, tribuna urejena in vse mreže okoli. Obnavljamo, kot sem 

rekel, dvorana Lucija, parket, tribune, garderobe. Jadro, prva faza maritivne ureditve, se dela. 

Osvetlili smo igrišče v Luciji. Trenutno urejamo osvetlitev v Sv. Petru in v Sečovljah, tako da se 

bodo lahko luči prižigale, kadar bojo otroci oziroma mladostniki ali kdorkoli, tudi veterani, na 

teh igriščih lahko igrali tudi, ko bo tema v teh urah, zimskih. Športni center Lucija, naslednje 

leto, kot sem rekel, dodatno igrišče, nova osvetlitev, trim steza. Nakup športnega centra Portorož, 

kjer bomo poleg tenisa ponovno aktivirali košarko, nogomet, badminton, pingpong, padel in še 

kaj sem pozabil, rokomet, futsal, odbojka. Igrišče Piran, govorim otroški igrišče Piran, bomo dali 

to leto na željo, ker ga nismo dali v Sečovljah, trenutno, otroško igrišče se postavlja. V Dragonji 

smo ga uredili, začasni v Fiesi, drugo leto bomo še igrala dodali v Fiesi. Uredilo se je otroško 

igrišče Barčica in tudi vrtec Piran. Toliko kot je bilo v tem letu, torej e izvedenega za šport, 

mislim pa da v tej občini res ni bilo narejenega že 20 let. To pa lahko trdim, ne 20, 50 let in še 

veliko bo. Glede ostalih stvari bi predal besedo direktorici. Hvala.  

 

Kristina IVANČIČ, direktorica občinske uprave: Hvala lepa za besedo in lep pozdrav vsem. 

Kar se tiče tistih postavk, ki ste jih omenjala glede sredstev za društva. Seveda so sredstva za 

letni program športa predvidena. Vendar tako kot je bilo v proračunu za leto 2023, to smo že 

uvedli pri predlogu proračuna za leto 2023, smo prej razdeljene postavke, ki so bile posebej šport 



mladih, vrhunski šport in tako dalje, združili pod postavko »letni program športa« in isto je tudi 

v letu 2024. Zaradi načina kako je potrebno prikazovati proračun se te postavke, ki so bile pred 

letom 2023 aktivne, še vedno prikazujejo kot nula. Zakaj? Zato, ker je zdaj suma teh postavk 

vključena v postavko »letni program športa«. Isto je bilo tudi v predlogu proračuna za leto 2023 

in isto 2024. Torej, vsi ti programi se nadaljujejo in vsi ti programi se razpisujejo in tudi občinski 

svet bo o tem odločal s potrditvijo programa športa. Zdaj tukaj se mi je pridružil še gospod Matej 

Knep, samo še en misel bi dodala in bi njemu dala potem besedo. Kar se tiče investicijskega 

vzdrževanja v Osnovni šoli Ciril Kosmač, torej to je predvideno pod postavko »1903-106 - drugi 

nameni za osnovne šole«. Tam so planirana ta investicijsko-vzdrževalna dela, ki so potrebna za 

sanacijo, ne vem, od WC-jev, kopalnic, streh v šolah in posebej je tukaj izpostavljena 

investicijsko-vzdrževalna dela, ureditev elektro inštalacij v Osnovni šoli Ciril Kosmač in je tudi 

NRP odprt in je predvideno 700.000 eur za ta dela, če boste pogledala.  

 

Medtem, ko tisto, kar ste prej, v bistvu gre za postavke za posamezne osnovne šole, kjer se 

pretežno plačujejo materialni stroški in dodatni program za posamezne šole. Upam, da sem bila 

dovolj jasna in da je to pojasnjeno. Hvala.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Besedo ima svetnica Mia Botter 

Marasović, izvolite.  

 

Mia BOTTER MARASOVIĆ, občinska svetnica: Hvala. Lepo pozdravljeni vsi skupaj. Jaz bi 

nekaj povedala v zvezi z kohezijskimi sredstvi, glede na besede kolega Buriana. Težko povem za 

nazaj kaj in kako se je delalo s kohezijskimi sredstvi. Lahko pa povem kaj na občinski upravi 

pripravljajo zdaj in kaj se dela zdaj. Če pogledamo, recimo, leto 2023, veste, da smo preko EKO 

sklada kupili dva električna avtobusa. Na Intertek Slovenija in Hrvaška se s projektom Istra 

Connect vzpostavlja avtobusna linija Umag – Izola – Umag. Nekateri projekti so še danes v teku. 

Približno pet, šest, poleg tistih kohezijskih sredstev oziroma sredstev ministrstva, ki jih je prej 

župan omenil glede zamenjave trave na stadionu in vzdrževalnih del in zamenjave parketa v 

športni dvorani. Moramo tukaj povedati še, da smo pridobili nekaj sredstev Ministrstva za 

kulturo, za vzdrževalna dela v Avditoriju Portorož, na svetilniku, na Punti. Poleg tega pa se v 

zadnjem, mislim da mesecu, se je prijavilo še šest novih projektov, daj jih ne bom posebej 

naštevala, seveda še ne vemo rezultata, če bojo odobreni ali ne. Ampak gre recimo tudi preko 

milijona, če seštejem na hitro. Naj omenim, da naslednji teden se bo občinska uprava oziroma 

Občina Piran prijavila tudi na javni razpis za sofinanciranje občinske celostne prometne 

strategije. Februarja pričakujemo nov razpis Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport, 

kamor bi prijavili drugo fazo Jadra, ki je že bilo enkrat prijavljeno, pa ni šlo skozi, mogoče bo 

zdaj.  

 

Še ena stvar, ki je, da smo prednostne projekte Občne Piran posredovali tudi za uvrstitev v 

Dogovor za razvoj regije med leti 2021 – 2027. Novo povabilo bo sicer šele na sredini leta 2024, 

se ne ve katere bodo upravičene vsebine, niti natančno kateri bodo neupravičeni stroški. Smo pa 

tja posredovali kar nekaj projektov in čeprav nam po tem ključu, ki, bom rekla, pripada Občini 

Piran, pripada mislim, da nekaj okrog tri milijone, dvesto. Mi smo tu notri dali skoraj za osem 

milijonov. Ne bom tukaj natančno vsakega posebej, ampak gre za v glavnem projekte pri katerih 

je občinska uprava že tako daleč pripravila dokumentacijo, da kot ste prej sam omenil, bodo, ko 

bo odprt razpis, pripravljena za prijavo. Toliko zaenkrat. Moramo vedeti, da zdaj smo na sredini 



programskega obdobja 2021 – 2027 in da ravno v tem času se zgodi eno ali dve leti neke luknje, 

kjer razpisov ni. Tako, da pričakujemo, da naslednje leto jih bo nekaj več in se bomo lahko še 

prijavili. Hvala.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran:  Mia, hvala lepa. Imate repliko. Izvolite.  

 

Saša BURIAN, občinski svetnik: Hvala. Jaz sem želel prej dodati, pa bom zdaj dodal, da ni 

namen, da bi tukaj pogrevali, jaz sem tudi član, en del te koalicije. Gre bolj za to, da te zadeve, ki 

jih zdaj poslušam, mi, vsaj svetniki, ki smo v koaliciji, do danes nismo slišali. Moje izvajanje se 

nanaša na tisto, kar mi je bilo poslano, na tisto kar mi je bilo povedano in za informacije, ki sem 

jih dobil. Ne bom in tudi sem rekel, da ni vsa vsebina slaba in ne mislim, da je vse slabo. Samo 

ponavljam, vsaj v tem proračunu, v postavkah, ki naj bi bile vezane na to, predvsem v postavkah 

za prihodke, pa ne govorim, da se na tem ne dela, ampak vsaj o tem, o čemer danes debatiramo, 

jaz teh številk ne vidim, ker so številke 0. Nič narobe, jaz samo povem, ker se mi zdi, da je prav 

in kot sem dodal v želji, da se to ne ponavlja v bodoče. Je fino, da sem, ne samo jaz, ampak vsi 

mi svetniki o tem, o čemer govorimo pravočasno in kvalitetno obveščeni. To mislim, da je težko 

reči, da ne. Sem vesel, če se dogajajo projekti in se bojo dogajali. To je edini in pravi namen. 

Toliko bi dodal. Hvala.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Besedo ima gospod Marino Bažec. 

Izvolite. 

 

Marino BAŽEC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Jaz bi izrazil moje osebno mnenje. Sicer 

bom predlog proračuna podprl, vendar navajam sledeče. Odhodki pri posameznih postavkah niso 

predvideni na podlagi realnih ocen ali plana dela, morebiti pa tudi celo ne na podlagi poročil, ki 

bo morala biti temelj za vsake nadaljnje odhodke oziroma trošenje občinskih sredstev. Mislim, 

da je premalo stimuliran razvoj gospodarskih panog, ki so pogoj oziroma ki so po mojem mnenju 

pomembne in osnovne za polnjenje proračuna. Jaz predlagam, da se, ko bo pravi čas za to, 

posamezni odbori, ki delujemo v tem občinskem svetu, da smo seznanjeni s poročili, ki jih 

institucije morajo po zakonu opraviti, jih preanaliziramo in potem damo tudi mnenje in da se ta 

mnenja tudi upoštevajo nekako v naslednjih proračunih. Hvala lepa.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran: Hvala lepa. Bi še kdo želel razpravljati? Dajem na 

glasovanje predlog sklepa proračuna v prvi obravnavi. Seveda, izvolite Davorin.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala lepa za priložnost, za obrazložitev. Torej, tako 

kot sem že prej povedal. Z vsemi predhodniki, ki so imeli besedo o proračunu, se lahko samo 

strinjam in jaz srčno upam, da bomo v drugem branju videli boljši izdelek in da bomo vse 

napake in nepravilnosti odpravili. Upam tudi, da razumete gospod župan, da tu ne gre za 

nagajanje ali kakršenkoli negativizem, kot ga zaznavam v medijih, ampak gre za konstruktivno 

sodelovanje in jaz upam, da bomo te naše pripombe tudi tako razumeli, da ne bo nesporazumov. 

Seveda bom proračun v prvem branju s tem namenom, da dosežemo kvalitetno drugo branje in 

priloženo dokumentacijo podprl. Hvala lepa.  

 

Andrej KORENIKA, župan občine Piran:  Hvala lepa. Želi še kdo? Dajem na glasovanje 

sprejem proračuna v prvi obravnavi. …  



 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2024 v 

prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji 

Občinskega sveta Občine Piran, stališčem Odbora za finance in proračun, Odbora za turizem in 

druge gospodarske dejavnosti, Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči,  Odbora za šport, 

Odbora za družbene dejavnosti, Odbora za kulturo, Odbora za urbanizem, okolje in prostor, 

Odbora za gospodarske javne službe, Odbora za morje in obalni pas, Odbora za medgeneracijsko 

solidarnost, Odbora za kmetijstvo in podeželje in Komisije za vprašanja italijanske narodnosti.  

 

 

2. 

 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov ter odborov 

in komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo. 

 

                                                                          3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v zdravstveni 

dejavnosti na primarni ravni na področju družinske medicine v občini Piran (prva 

obravnava). 

 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti je podal obrazložitev.  

 

Sanja KUČEK BERGANT, članica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno 

mnenje odbora. 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne 

službe v zdravstveni dejavnosti na primarni ravni na področju družinske medicine v Občini Piran 

v prvi obravnavi skupaj s stališčem Odbora za družbene dejavnosti. 

 

2. 



Predlagatelj predloga Odloka naj stališče odbora upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo 

obravnavo. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlogi Odlokov o dopolnitvi Odlokov o ustanovitvi javnih zavodov na področju 

družbenih dejavnosti (skrajšani postopek): 

 

A.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Cirila Kosmača Piran, 

B. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Lucija, 

C.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Sečovlje, 

Č.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

D.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za 

usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

E.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Morje 

Lucija, 

F.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec La 

coccinella Piran, 

G.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Kulturni, 

kongresni in promocijski center Avditorij Portorož, 

H.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 

knjižnica Piran, 

I.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski 

muzej Sergej Mašera Piran, 

J.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Obalne galerije 

Piran, 

K.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 

dom Piran. 

 

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU: 

 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti je podal obrazložitev. 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odloke o dopolnitvi Odlokov o ustanovitvi javnih zavodov 

na področju družbenih dejavnosti po skrajšanem postopku: 

 

A. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Cirila  Kosmača 

Piran, 

B. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Lucija, 



C. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje, 

 Č. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Vincenzo e   

Diego de Castro Piran, 

D. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za usposabljanje  Elvire 

Vatovec Strunjan, 

E. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Morje Lucija, 

F. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec La coccinella Piran; 

G. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Kulturni, kongresni in 

promocijski center Avditorij Portorož; 

H. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica Piran; 

I. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski muzej Sergeja Mašere 

Piran; 

J. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Obalne galerije Piran; 

K. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Piran. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Sanja KUČEK BERGANT, članica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno 

mnenje odbora k točkam A.,B.,C.,Č.,D.,E.,F.in K. 

  

Sanja KUČEK BERGANT, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora 

k točkam G.,H.,I. in J. 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

 

A. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Cirila Kosmača Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Cirila  Kosmača Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

B. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Lucija, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 



Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Lucija v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

C. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Sečovlje, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Sečovlje v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Č.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

D. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za 

usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Center za usposabljanje  Elvire Vatovec Strunjan v prvi obravnavi. 



 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

E. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Morje 

Lucija, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Vrtec Morje Lucija v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

F. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec La 

coccinella Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Vrtec La coccinella Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

G. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Kulturni, 

kongresni in promocijski center Avditorij Portorož, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Kulturni, kongresni in promocijski center Avditorij Portorož v prvi obravnavi. 

 

 

2. 



Ta sklep začne veljati takoj. 

 

H. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 

knjižnica Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Mestna knjižnica Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

I. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski 

muzej Sergej Mašera Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Pomorski muzej Sergej Mašera Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

J. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Obalne 

galerije Piran, 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Obalne galerije Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 

dom Piran. 

 



Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Zdravstveni dom Piran v prvi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

V DRUGI OBRAVNAVI: 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

 

A. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Cirila Kosmača Piran, 

 

Svetniki so z 18  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Cirila  Kosmača Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

B. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Lucija, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Lucija v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

C. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Sečovlje, 



 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Sečovlje v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 

Č.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 

Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

  

 

D. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center za 

usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Center za usposabljanje  Elvire Vatovec Strunjan v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

E. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Morje 

Lucija, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 



 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Vrtec Morje Lucija v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 
 

F. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec La 

coccinella Piran, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Vrtec La coccinella Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

G. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Kulturni, 

kongresni in promocijski center Avditorij Portorož, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Kulturni, kongresni in promocijski center Avditorij Portorož v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

H. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna 

knjižnica Piran, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 



Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Mestna knjižnica Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

I. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski 

muzej Sergej Mašera Piran, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Pomorski muzej Sergej Mašera Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

J. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Obalne 

galerije Piran, 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Obalne galerije Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 

dom Piran. 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Zdravstveni dom Piran v drugi obravnavi. 

 

 

2. 



Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve. 

 

Imenovanje članov Občinske volilne komisije 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

Svetniki so z 18  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje Občinsko volilno komisijo v naslednji sestavi: 

 

1. Samanta Kravanja, univ. dipl. prav., predsednica, 

2. Franc Bergant, univ. dipl. prav., namestnik predsednice, 

3. Marijan Grižon, član, 

4. Daria Gladović, namestnica člana  

5. Matjaž Uršič, član, 

6. Simon Macinić, namestnik člana, 

7. Barbara Tuljak, članica in 

8. Bruno Čendak, namestnik članice. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

 

 

Imenovanje ravnatelja Gimnazije, elektro in pomorske šole Piran 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P  

 

1. 

 

Občinski svet občine Piran daje pozitivno mnenje kandidatu za ravnatelja Gimnazije, elektro in 

pomorske šole Piran Borutu Butinarju. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 



Imenovanje članov v Svet javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera 

Piran: 
 

- Dr. Simono Bergoč, kot predstavnico Ministrstva za kulturo in 

- Dr. Tanjo Roženbergar, kot predstavnico uporabnikov oz. zainteresirane javnosti. 
 

2. 

 

Mandat članicam sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 

 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Imenovanje članov v Svet javnega zavoda Obalne galerije Piran 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

Svetniki so s 16  glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 
S K L E P  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Obalne galerije Piran naslednje 

predstavnike ustanovitelja : 

- Gašparja Gašparja Mišiča,  

- Milico Maslo Bezer in  

- Andreo Bartoleta. 

2. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v svet javnega zavoda Obalne galerije Piran naslednjega 

predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti na predlog Zveze društev slovenskih 

likovnikov: 

- Jako Jerašo. 

 

3. 

Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 



K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik je podal pobude: 

 

- Naprošam za prepis obravnave 2. in 3. ter 7. in 8. točke dnevnega reda 9. redne seje 

občinskega sveta občine Piran. 

Prošnjo utemeljujem z dejstvom, da se spričo veliko nejasnosti okoli pravnega posla 

nakupa teniških igrišč epilog odvil na sodišču in je zato prepis obravnave neobhoden. V 

primeru obravnave obnove ulice IX. Koprusa sem podal mnogo utemeljenih pripomb in 

pobud s katerimi bomo občutno znižali sredstva za obnovo kot samo tehnično postavitev 

projekta. Ni še popolnoma jasen okvir pogodbenega odnosa in razmerja z podjetjem 

Medikor itd. kakorkoli se posel lahko konča na sodišču. Nenazadnje je OPN 

najpomembnejši akt OP. Navedenih je bilo kar nekaj neresnic ob obravnavi te točke. 

Tudi zaradi transparentnosti postopkov sprejemanja in izdelave OPN je pomembno da so 

obravnave dobesedno prepisane.  

 

- Vnovič z dodatnimi prošnjo: Podajam pobudo za izvedbo izrednega nadzora nad izvedbo 

projekta obnove Jernejevega kanala oz. izgradnja mostovža s strani občine Piran. 

Naprošam za dostavo certifikatov od vgrajenega lesa za izgradnjo mostovža ter 

certifikate zaščitne impregnacije lesa vgrajenega v mostovž. Naprošam tudi za delavniški 

načrt konstrukcije mostovža. 

 

- Vnovič Podajam pobudo za razpis referenduma za ukinitev KPSS Krajinskega parka 

Sečoveljske soline, ter da se župan glede tega vprašanja izjasni. Namreč KPSS se se 

vsakim mandatom bolj krči. Površina KPSS je okrnjena in njena bit se ne čuva. 

Naprošam tudi za pojasnilo kam spada Formaviva na Seči, ali je del KPSS ali ne!? 

 

- Vnovič sprašujem,  kdaj bo OP zagnala mednarodni razpis za idejni projekt izgradnje 

garažnih hiš v mestu Piran!? 

 

 

- Za stanovalce nad garažno hišo Fornače je osvetljenost zadnjega odprtega nadstropja 

moteča, pa tudi sicer ni pametnega razloga, da luči svetijo vse naokoli, ne pa samo na tla. 

Svetloba pride v hiše, posebej v zgornja nadstropja in deluje vsiljivo in moteče in vsaj 

meni nenaravno. Nasploh je svetlobno onesnaževanje v Piranu še vedno problem, 

posebne praktične koristi ne vidim. 

Kot mi je znano, bi po projektu garažna hiša morala biti pokrita, a baje zaradi šparanja to 

ni bilo izvedeno. Projektov sicer nisem nikoli videl. Luči gorijo celo leto, ne glede na to, 

ali sploh kdo hodi po zgornjem parkirišču ali ne. 

Usmerjene svetilke na senzor so danes normalne in naj občina poskrbi za zmanjšanje 

svetlobnega onesnaževanja, ker je še vedno lastnik zemljišča. Zanima me tudi vsebina 

pogodbe o stavbni pravici oz. dogovor s sedanjim upravljalcem v zvezi s tem problemom, 

če je to sploh kakorkoli urejeno. 

 

- Zakaj postopki glede pobud lastnikov stanovanjskih his za odkup funkcionalnega 

zemljišča, ki je v lasti Občine, trajajo tako dolgo? 

 



- Vnovič: Glede ureditve ulice IX. Korpusa , Vrtne ulice in tlakovanja vrtne ulice pa vas 

naprošam za dostavo naslednje dokumentacije: 

 

- Korispondenco med podjetjem Medicor in občino Piran (Elektronska pošta, zaznamki)  

- Korispondenco pogajanj z zapisniki pogajanj (kje, kdaj, kdo )? 

- Morebitna prijava lobističnega stika KPKju? 

- Kolikšna je vrednost vlaganja podjetja Medicor v vrtno ulico ? 

- Kolikšna je cena najem parkirišč oz. javne površine ? 

- Rok uporabe javne površine in parkirišč ? 

 

- Vnovič: Glede nakupa teniških igrišč pa me zanima in vas naprošam za naslednjo 

dokumentacijo:  

 

- Korispondenco med podjetjem Terme čatež in občino Piran (Elektronska pošta, 

zaznamki)  

- Korispondenco pogajanj z zapisniki pogajanj (kje, kdaj, kdo )? 

- Morebitna prijava lobističnega stika KPKju? 

- Zapisnike in korispondenca Aneksa k pogodbi? 

- Korispondenca med izbranim cenilcem in občino Piran? 

 

- Dostavko naj dela celo leto. In ne samo do 17h. Predlagam, da se urnik dostavkota 

podaljša skozi celo leto in sicer do 22h.  

 
 

 

-  Kdaj se bo pričela prenova doma krajanov v Strunjanu? Hiša,ki je temu namenjena ni v 

ponos kraju (zapuščena je in močno jo je načel zob časa). 

 

-  Smotrna izraba EU sredstev za (kolesarsko) infrastrukturo? 

V zadnjem letu ali dveh je občina oz. mesto Piran postalo bogatejše za električni kolo za 

dostavo, ki je bil - če se ne motim - financiran iz EU sredstev. Prav tako, je bil fianciran 

iz podobnega finančnega vira tisti boks 'Istra connect' na Fornačah. Oba objekta, tj. 

'garaža' za električni dostavko in boks 'Istra connect' sta neprimerno umeščena v prostor, 

saj delujeta kot moteč element v javnem prostoru. Obenem pa ocenjujem, da sta sami 

sebi namen oz. da gre za neprimerno porabo davkoplačevalskega denarja (tudi EU denar 

je davkoplačevalski denar, konec koncev tudi Slovenija vplača kar lep delež sredstev v 

EU proračun). Moje vprašanje oz. pobuda je naslednje: zanima me statistika uporabe 

električnega dostavkota v času obstoja in statistika uporabe Istra Connect boksa na 



Fornačah odkar je postavljen. Na podlagi statistike uporabe bomo najlažje videli 

smotrnost umestitve takšnih objektov v prostor, oz. dostopnost storitve električnega 

dostavka. 

 

-  Omejevanje nestanovanjske rabe stanovanjskega fonda in OP(P)N? 

V duhu prihajajoče zakonodaje za omejevanje nestanovanjske rabe stanovanjskega fonda 

za turistične namene me zanima kakšna je tukaj pozicija in/ali strategija občine Piran. 

Pozivam občino, da opravi izračune koliko stanovanj v mestu je še sprejemljivo, da se 

oddaja za namene turizma in kolikšen del stanovanjskega fonda bi bilo smotrno nameniti 

zgolj in le stanovanjski rabi, da bi omogočili delovanje mestotvornih dejavnosti. 

Povedano drugače -- koliko prebivalcev potrebuje mesto Piran za razvoj mestotvornih 

dejavnosti na eni strani in kolikšen del stanovanjskega fonda se lahko nameni turistični 

rabi in pod kakšnimi pogoji. 

V tem kontekstu bi pozval občino, da si prizadeva za razvoj turizma z višjo dodano 

vrednostjo na način, da spodbuja investicije v turizem, ki prinašajo tudi delovna mesta 

(hoteli), ne zgolj ležišča (apartmaji), obenem pa da zagotovi stanovanjski fond za 

turistične delavce in ostale, ki bi si želeli v mestu živeti, pa si tega ne morejo privoščiti 

saj na trgu tekmujejo z 'airbnb investitorji', ki imajo praviloma na voljo več finančnih 

sredstev za nakupe stanovanj. 

 

- Zakaj občina še vedno sprejema toliko obveznih razlag namesto sprememb odlokov, 

glede na to, da te razlage po odločbi ustavnega sodišča pred nekaj leti itak dejansko niso 

obvezne oz. v primeru spora sodišče nanje ni vezano? 

 

-  Podajam pobudo, da v skladu s poslovnikom gradivo za seje občinskega sveta 

dostavljate 14 dni pred sejo. Namreč če želite in pričakujete, da svetniki svoje delo 

opravljamo dobro se moramo na sejo pripraviti in gradivo proučiti. 10 dnevna meja za oz. 

objavo gradiva, ki je zapisana v poslovniku OS je postavljena kot meja za vsak primer, 

postala pa je stalnica vseh dosedanjih županov.  

 

-  Dostavljam fotografije vrtne ulice na kateri se jasno vidi, da je bila tlakovana ! 

Naprošam vas da ukrepate in poskrbite da bo tako tudi v prihodnje. Naprošam vas tudi za 

dostavo projekta obnove Vrtne ulice. 



 

 

 

- Dostavljam fotografije korpusove ulice na katerih je razvidna kamnita odprta kanaleta in 

dve vrsti ploščatih debelih kamnov ! Naprošam vas da ukrepate in poskrbite da bo tako 

tudi v prihodnje. Naprošam vas tudi za dostavo korekcij projekta obnove oz. izvedbo ali 

neizvedbo pripomb CI v zvezi z projektom. 

        podajam pobudo za korekcijo projekta obnove ul. IX.Korpusa v skladu z dogovorom 

deležnikov KS Piran, CI Piran in strokovno javnostjo. Kot sem že na seji navedel je 

težava odvajanja meteornih vod dejstvo, v projektu slednje ni ustrezno rešeno. Voda iz 

Korpusove ulice poplavlja Tartinijev trg ob vsakem večjem nalivu. 

   Nadalje tehnologija sanacije podpornega suhozidnega zidu z betonom je dražja od 

suhozidne tehnike in ni ustrezna tudi zaradi dejstva, da je suhozidna gradnja vpisana na 



Unescov seznam nesnovne dediščine. Z izgradnjo zidu na Pacugu, ki je bil pilotski 

projekt smo dokazali, da je slednji cenejši od obloženega betonskega! (Prilagam 

dokumentacijo, ko smo pilotsko zgradili suhozid na Pacugu ob posredovanju zavoda 

ABAKKUM).  

   Pločnik na Korpusovi bo zelo otežil manevriranje vozil in ni potreben, ker bo 

poškodovan zaradi navoza vozil v izgibanju. Korpusova naj bo območje umirjenega 

prometa. Ko bo tlak lepo položen ne bo oviral invalidov in otroških vozičkov. 

Zapiranje kinete meteornih vod naj se ne izvede, ker bo čiščenje oteženo in drago ter bo 

postalo leglo ščurkov in podgan. Ob vsakem hujšem nalivu se voda zliva čez rob 

obstoječe kinete. 

Glede na močna deževja in efekt vodne bombe je treba narediti vse, da se tok upočasni, 

da se mu zmanjèa hitrost in da se povečajo vodoprepustne površine ter da se izdelajo 

morebitni zadrževalniki. 

Tehnologija polaganja granitnih kock na betonsko podlago ni ustrezno. ker tlak ne bo 

vodoprepusten in ker bodo vsa sama nadaljna popravila morebitnih poškodb otežena in 

veliko dražja kot v primeru, da se kocke polagajo na pesek oz. zemljo. Kocke so trenutno 

položene na pesek in ta cesta je s tako tehniko gradnje zdržala več kot 50 let! Njena 

površina se je deformirala zaradi številnih težkih kamionov (imamo posnetke), ki so 

vozili na gradbišče od bolnišnice. 

Še enkrat naj opozorim na dejstvo, da je Vrtna ulica cestišče in ne peš cona. Rešitev naj 

bo temu ustrezna s kamnitimi ploščami ustrezne debeline položenimi na pesek, da se ne 

ustvarja veliko nepropustno območje. Ni pomemben samo videz, kamen namesto asfalta, 

ampak tudi funkcija in stroški upravljanja. 



 

 

 



 

 

- Večina nesporazumov in nedejavnosti na področju urejanja mesta na kvaliteten in 

trajnosten način izvira iz dejstva, da so predpisi občine Piran v tem pogledu zastareli. Kaj 

nameravate ukreniti glede tega? Kdaj je planirana izvedba asanacijskega načrta ? 

Obstoječi asanacijski načrt mesta Piran je zastarel in praktično neuporaben in je edina 

pravna podlaga za zaščito in ohranjanje mesta. Lahko rečemo, da ribarimo v kalnem, 

občina s svojimi projekti je v večini primerov tista, ki pri obnovah zaobide stroko in 

obnavlja z betonom in rezanimi kamni ! 

 

 

- Kakšni so ukrepi pristojnih v primeru, da gre za dva soseda, ki si po zakupnih pogodbah z 

občino Piran, delita uporabo občinskega zemljišča, pri čemer en sosed naredi vse kar je v 

njegovi moči za dobrobit soseske, drugi se pa ne zmeni za načelo dobrega gospodarja, se 

vec kot to, minimum prelaga na breme drugega, tako finančno kot izvedbeno? 

 

 

- Naprošam za dostavo ustreznih certifikatov za vodoprepustni beton. Namreč pri vsej 

svoji moči nisem uspel najti strokovnjaka v EU, ki bi to potrdil oz. dokazal ! 

Poleg Certifikata za vodoprepustnost naj bo priložena tudi dokumentacija za statično 

vzdržnost materiala v času, še posebej ob zmrzovanju. 

 

-  Naprošam za dostavo projekta oz. projektne dokumentacije ceste Parecag Marička - šola 

Sečovlje. 

 
 

 

Seja je bila zaključena ob 15:58  uri. 

 

 

Zapisnik pisala                mag. Patricija VIŠNJEVEC,    Župan občine Piran 

 Nataša Karlaš               zunanja svetovalka       Andrej  Korenika 

                                  

                         

      

                     

 

 

 

 

 

 


